
Protokół nr 10/2025
z  posiedzenia Komisji Kultury, Sportu i Turystyki

Rady Miasta Płocka z dnia 19 lutego 2025 roku

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 15.30
Posiedzenie zakończyło się o godz. 15.40 
Stan członków Komisji – 9
Obecnych – 8

Lista obecności członków Komisji Rady Miasta stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu.
Lista obecności osób zaproszonych stanowi załącznik Nr 2 do niniejszego protokołu.

Porządek posiedzenia:
1. Przyjęcie porządku obrad.
2. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji Kultury, Sportu i Turystyki Rady Miasta Płocka
    z 22 stycznia 2025 roku.
3. Sprawozdanie z pracy Komisji za 2024 rok.
4. Opiniowanie projektów uchwał na najbliższą sesję Rady Miasta Płocka w następujących
      sprawach:
1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy-Miasto Płock na lata 2025 -2051,
2) zmieniającą Uchwałę Budżetową Miasta Płocka na 2025 rok,
3) wykazu kąpielisk na rok 2025 na terenie Gminy-Miasto Płock oraz określenia sezonu 

   kąpielowego (druk nr 206),
5. Sprawy różne.
6. Zakończenie posiedzenia.

Ad. pkt 1

Przyjęcie porządku posiedzenia.

Pani  radna  Małgorzata  Ogrodnik, Przewodnicząca  Komisji  Kultury,  Sportu  i  Turystyki 
powiedziała: „Dzień dobry Państwu witam serdecznie na posiedzeniu komisji Kultury, Sportu i 
Turystyki Rady Miasta Płocka. Zanim przejdziemy do porządku obrad sprawdzimy obecność 
proszę radnych o zagłosowanie i potwierdzenie obecności. 

W wyniku głosowania Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony porządek posiedzenia. 
Wynik głosowania członków Komisji: 
8- głosów  za,
0- głosów przeciw,
0- głosów wstrzymujących się, 
1- brak głosu.

Ad. pkt 2

Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji  Kultury, Sportu i  Turystyki Rady Miasta 
Płocka z 22 stycznia 2025 roku.



Pani  radna Małgorzata  Ogrodnik,  Przewodnicząca  Komisji  Kultury,  Sportu  i  Turystyki, 
przedstawiła protokół z posiedzenia Komisji Kultury, Sportu i Turystyki  Rady Miasta Płocka 
zamieszczony  wcześniej  w  programie  Esesja.  Następnie,  z  powodu  braku  uwag  ze  strony 
członków Komisji do przedmiotowego  protokołu, poddała  go pod  głosowanie.
W wyniku głosowania Komisja  zaopiniowała pozytywnie ww. protokół.
Wynik głosowania członków Komisji: 
 8 -głosów  za,
 0- głosów przeciw,
 0- głos  wstrzymujący się,
 1- brak głosu.

Ad. pkt 3

Sprawozdanie z pracy Komisji za 2024 rok.

Pani  radna  Małgorzata  Ogrodnik, Przewodnicząca  Komisji  Kultury,  Sportu  i  Turystyki 
powiedziała: „Czy w tym punkcie Państwo radni mają jakieś pytania? Nie widzę przechodzimy 
do głosowania.”

W wyniku głosowania Komisja  zaopiniowała pozytywnie w/w materiał.
Wynik głosowania członków Komisji: 
 8 -głosów  za,
 0- głosów przeciw,
 0- głos  wstrzymujący się,
 1- brak głosu.

Ad. pkt 4

Opiniowanie  projektów  uchwał  na  najbliższą  sesję  Rady  Miasta  Płocka  w 
następujących  sprawach:
1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy-Miasto Płock na lata 2025 -2051.
2)  zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta Płocka na 2025 rok,

W tej sprawie głos zabrał, Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka: „W przedstawionych 
uchwałach proponujemy zwiększenie dochodów o 3 mln. 625 tys. zł w tym dochody bieżące rosną 
o 2 mln. 689 a majątkowe o 936 tys. zł. Wydatki zwiększamy o 4 mln. 25 tys. zł w tym wydatki 
bieżące o 7 mln. 61 tys. zł natomiast wydatki majątkowe maleją o 3 mln. 37 tys. zł. Największe 
zmiany dotyczą zwiększenia dochodów z tytułu podatku od nieruchomości o 2 mln. zł. Zwiększenie 
dochodów o 488 tys. zł w związku refundacją wydatków z roku 2024 poniesionych na projekt 
poprawa jakości powietrza. Zwiększenie dochodów również o 255 tys. zł w związku z otrzymaniem 
zaliczki  na  projekt  wzmocnienie  bezpieczeństwa  wymiany  informacji  i  zapewnienia  ciągłości 
działania IT.  Zwiększenie  wydatków o 356 tys.  zł  na zarządzanie nieruchomościami  gminy w 
głównej mierze na remonty pustostanów. Zmniejszenie wydatków na podwyższanie kapitału dla 
Wisły Płock o 4 mln. zł i jednocześnie zwiększenie wydatków na promocję o 4 mln. 900 tys. zł 900 
tys.  zł  wynika  ze  wzrostu  ze  względu  na  Vat  tą  umowę wprowadzamy w związku  z  tym i 
wprowadzamy w niej zapisy mówiące o tym, że będziemy część tych pieniędzy płacić w ramach 
wyników sportowych. Zwiększenie wydatków na promocję o 730 tys. zł w tym 600 tys. zł na 
promocję  podczas  Mistrzostw Świata  w Piłce  Ręcznej  U21,  100 tys.  zł  podczas  Jungle  Ninja 
European Championship oraz 30 tys. zł na promocję przez MMKS Jutrzenka Płock. Zwiększamy 
wydatki  o  370  tys.  zł  na  wykonanie  niezbędnych  prac  na  kąpielisku  oraz  wokół  Sobótki. 
Zwiększenie  przychodów  o  400  tys.  zł  z  nadwyżki  budżetowej  2024  roku  ze  środków 
przeznaczonych na ochronę środowiska i wykorzystanie ich w wysokości 300 tys. zł na nasadzenie 
zieleni na terenie miasta oraz 100 tys. zł  na dotacje na przyłącza kanalizacyjne. Zwiększenie 
dochodów  o  216  tys.  zł  na  realizację  projektu  dostępni  cyfrowo  utworzenie  klubu  rozwoju 
cyfrowego w Płocku i jednocześnie zwiększenie wydatków na ten projekt o tą samą kwotę. Kolejne 
to zwiększenie wydatków o 600 tys. zł na dofinansowania zakupu specjalistycznego samochodu dla 



Państwowej Straży Pożarnej. Jeśli chodzi o WPF to mamy jedną dość dużą zmianę to za chwilę. 
Zwiększamy wydatki w 2026 roku o 200 tys. zł na przebudowa ulicy Kolegialnej tak naprawdę na 
projektowanie. Największa zmiana to zwiększenie dochodów w 2026 o 9 mln. 323 tys. zł i w 2027 
o 10 mln. 578 tys. zł na budowę i przebudowę infrastruktury transportu publicznego na terenie 
miasta i jednocześnie zwiększenie wydatków na ten projekt o 13 mln. 466 tys. zł w 2026 oraz 15 
mln. 929 tys. zł w 2027. Ten projekt dotyczy przebudowy zajezdni na Mazura budowy tam ronda 
oraz  wymiany  i  zakupu  wiat  przystankowych.  To  największe  zmiany  jeśli  jakieś  pytania  to 
postaramy się odpowiedzieć.”

Pani  radna  Małgorzata  Ogrodnik, Przewodnicząca  Komisji  Kultury,  Sportu  i  Turystyki 
powiedziała: „Panie skarbniku tam padło, że pieniądze zostaną przekazane na Sobótkę ja bym 
chciała coś bliżej się dowiedzieć z czym to jest związane?”

Pan  Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „Jeśli chodzi o Sobótkę to mamy 
potrzebę częściowej wymiany i dosypania piasku czystego na Sobótce. Druga rzecz to jest zakup 
środka do posypania, żeby te glony tak nie rosły. Tam jest również naprawa i remont anakondy to 
takie główne rzeczy, które są w tych kosztach.”

Pani  radna  Małgorzata  Ogrodnik, Przewodnicząca  Komisji  Kultury,  Sportu  i  Turystyki 
powiedziała: „Ja mam pytanie, czy miasto przewiduje oczyszczenie Sobótki właśnie z tych glonów 
z tych zarośli, czy na razie tak doraźnie będziemy?”

Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „Mówimy o tym, że tam nie bardzo 
się da wyczyścić całkowicie tniemy tak jak tniemy i dlatego też mamy informacje, że jest możliwe 
jeżeli wprowadzimy ten środek, którym chcemy posypać te glony i to nie będzie tak rosło jak do tej 
pory i chcemy w ten sposób to sprawdzić, czy to rzeczywiście tak działa. Jak zadziała to ok a jak 
nie zadziała to będziemy myśleć co dalej.”

1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy-Miasto Płock na lata 2025 -2051,
W wyniku głosowania Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 
Wynik głosowania członków Komisji: 
 5 -głosów  za,
 0- głosów  przeciw,
 3- głosy wstrzymujące  się,
 1- brak głosu.

2)  zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta Płocka na 2025 rok,
W wyniku głosowania Komisja  zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  
Wynik głosowania członków Komisji: 
 5 -głosów  za,
 0- głosów  przeciw,
 3- głosy wstrzymujące  się,
 1- brak głosu.

3) wykazu kąpielisk na rok 2025 na terenie Gminy-Miasto Płock oraz określenia sezonu 
   kąpielowego (druk nr 206),
W wyniku głosowania Komisja  zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  
Wynik głosowania członków Komisji: 
 7 -głosów  za,
 0- głosów  przeciw,
 0- głosy wstrzymujące  się,
 2- brak głosu.

Ad. pkt 5

Sprawy różne.



Ad. pkt 6

Zamknięcie posiedzenia. 

Pani radna Małgorzata Ogrodnik, Przewodnicząca Komisji Kultury, Sportu i Turystyki Rady 
Miasta Płocka, zamknęła posiedzenie Komisji. 
Na  tym protokół  zakończono i  podpisano.

  Przewodnicząca
                                                                                    Komisji Kultury, Sportu i Turystyki

                                                                                                    
                 Małgorzata Ogrodnik

Protokołowała:

Elżbieta Rzepecka


